

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 14/11 2006

Dagsorden:

1. "Det grønne område" (legeplads)

Leif har talt med Kompan i Ringe. Repræsentant Lars Vilhelmsen fra firmaet er til stede under dette punkt.

(v. Leif)

2. "Det grønne område"

Stillingsstagen til forvaltningens forslag til "2 høje på området". (v. Jørgen)

3. Rabatterne i området ønskes belagt med belægningssten og ikke græs. (v. Jørgen)

4. Sikring af forsinkelsesbassinet ved Revningevej. (v. Jørgen)

5. Vedtægter for grundejerforeningen.

Vedtægter er afleveret til advokat Birte Veggerby, der har lovet at komme med hendes bemærkninger inden mødet. (v. Jørgen)

6. Møde med politi og forvaltning. Hvornår? (v. Mogens)

7. Foreningens økonomi. (v. Leif)

8. Ny hjemmeside. (v. Helle)

9. Bestyrelsen har i mail godkendt forvaltningens forslag vedr. beplantning af støjvold.

10. Evt.

Ad. 1+2) Der blev snakket om, hvilke ønsker der er for det grønne område vedr. legepladsen især. Lars Vilhelmsen, Kompan holdt et kort oplæg, og lyttede derefter til hvad bestyrelsen havde at sige. Han kommer med 2-3 forslag til, hvordan en legeplads kan udformes. De ligger klar til mødet med kommunen d. 18/1 2007. Området skal deles i to, et for de 2-6-årige og et for de 6-12-årige. Derudover skal der være et fællesareal med plads til boldspil, samt beplantning, bænke o.l. Jordvoldene inddrages i legepladsen.

Legepladsudvalget er: Kenneth, Leif og Helle.

Der undersøges, hvad der gælder vedr. forsikringer på området.

Ad. 3) Formanden havde skrevet et brev til Teknisk Forvaltning/Udvalg argumenterende for belægningssten i rabatten. Bestyrelsen godkendte brevet.

Ad. 4) Formanden havde skrevet et brev til Teknisk Forvaltning vedr. sikring af forsinkelsesbassin. Bestyrelsen godkendte brevet.

Ad. 5) Advokat Birte Veggerby havde gennemlæst grundejerforeningens vedtægter. Det varierede ikke meget fra de kommentarer kommunen havde kommet med. Ved punktet om medlemmerne skal hæfte solidarisk eller pro rata besluttede bestyrelsen at henstille til, at det bliver pro rata. Alle ændringer af vedtægter skal godkendes på generalforsamlingen.

Ad. 6) Der er aftalt møde d. 30/11 kl. 16. Der vil være deltagelse af politiet, grundejerforeningen og forvaltningen. Bestyrelsen er repræsenteret ved Kenneth og Jørgen.

Ad. 7) Landsforeningen sender girokort ud, og rykker til dem der endnu ikke har betalt. Leif sørger for at Landsforeningen og bestyrelsen får opdateret liste over grundejere.

Ad. 8) Rammerne er godkendt af bestyrelsen. Der ville være en idé at ligge referater under nyheder. Helle arbejder videre med sagen.

Ad. 9) Er godkendt af bestyrelsen

Ad. 10) Hullerne i vejen skal repareres.

Fastsættelse af kontingent. Der forslås kr. 1.000-1.200 om året. Grunden til beløbets størrelse er; mulighed for buffer, til vedligeholdelse af veje etc.

Generalforsamlingen er foreløbig 20. marts 2007. Jørgen undersøger om vi kan få lokale på Kerteminde skole.

Bestyrelsen mødes 18. januar i forlængelse af mødet med kommunen.

Forslag om inspirationsaften på Langeskov Planteskole i løbet af foråret, bestyrelsen syntes det lød som en god idé.

Brev til grundejerne med overblik over hvilke distributører der er i området mht. telefoni, tv, radio og bredbånd.

Jørgen, Mogens og Ernst udfærdiger forslag til et brev.